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Z A P I S N I K 
 

  s 34. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića održane dana 29. travnja 2024. 
               godine, u Gradskoj vijećnici Grada Gospića, Budačka 55, s početkom u 10.00 sati 
  
Sjednici su nazočni članovi Gradskog vijeća: 

1 Ana – Marija Zdunić,      7.    Pajo Brkljačić, (napustio sjednicu pod Ad-6), 
2 Karlo Starčević,       8.    Ivica Kovačević, 
3 Ivica Tomljenović,      9.    Alen Zorić, 
4 Velimir Štimac,                     10.  Jadranka Pejnović, 
5.   Anela Serdar Pašalić,        11.  Mirjana Vrkljan Radošević. 
6.   Tomislav Vrkljan,                                
                 

Sjednici nisu nazočni članovi Gradskog vijeća: 
1. Nada Alić – ispričala se, 
2. Mario Stilinović,   
3. Marko Sokolić,  
4. Josip Župan.          

 
Sjednici su još nazočni: 

1. Josip Brozičević, povjerenik Vlade RH za obavljanje poslova iz nadležnosti gradonačelnika Grada 
Gospića,  

2. Slaven Stilinović, pročelnik – tajnik Upr. odjela za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća, 
3. Ivana Kaleb Asić, pročelnica Upravnog odjela za samoupravu i upravu, 
4. Andrijana Miloš, pročelnica Upr. odjela za prostorno uređenje i gradnju, 
5. Mandica Ratković, službenica Upr. odjela za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća, 
6. Katarina Konjikovac, službenica Upr. odjela za poslove Gradonačelnika i Gradskog vijeća, 
7. Predstavnici medija. 

 
Pročelnik – tajnik g. Stilinović utvrdio je kvorum te konstatirao da je na 34. sjednici, od ukupno 15  

članova Vijeća, nazočno 11, a odsutna 4 člana,  te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 
 

Predsjednica Vijeća Ana-Marija Zdunić pozdravila je nazočne, te je uz kratko obrazloženje, predložila 
da se Dnevni red za 34. sjednicu dopuni točkom: 

 
*1.  Prijedlog Odluke o prestanku mirovanja mandata člana Gradskog vijeća Grada Gospića i prestanku 
obnašanja dužnosti zamjenika člana Gradskog vijeća Grada Gospića. 
 
U svom obrazloženju, prethodno predložene točke Dnevnoga reda, istaknula je da je 12. travnja 2024. 
godine  zaprimila obavijest Karla Starčevića, izabranog u Gradsko vijeće Grada Gospića s kandidacijske 
liste  HSP-a, o prestanku mirovanja mandata a sve na temelju članka 79.  Zakona o lokalnim izborima. 
Budući da je po ovom zahtjevu trebalo postupiti Mandatno povjerenstvo podnošenjem izvješća, a sjednica 
se nije uspjela održati do danas, stoga kao predsjednica Gradskog vijeća predlaže Gradskom vijeću 
donošenje predmetne Odluke te stavlja na glasovanje predloženu dopunu Dnevnoga reda. 
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Prijedlog za navedenu dopunu Dnevnoga reda, usvojen je s 9 glasova „za“ i 2 glasa „protiv“.  
 
Nakon usvajanja prethodno predložene dopune Dnevnoga reda, za riječ se javio vijećnik Ivica  

Kovačević te je pri tom istaknuo da će vijećnici stranke LiPO biti protiv Dnevnoga reda zato što već na 
nekoliko sjednica Gradskog vijeća nema aktualnoga sata. 
 

Nakon kraće rasprave, predsjednica Vijeća gđ. Zdunić predložila je da se Dnevni red dopuni i točkom: 
 
  *  2. Aktualni sat 
  
 Prijedlog za navedenu dopunu Dnevnoga reda, usvojen je jednoglasno  s 11 glasova „za“.  

 
Nakon navedenog, predsjednica Vijeća Ana-Marija Zdunić za 34. sjednicu, predložila je sljedeći, 

dopunjeni: 
  

D n e v n i   r e d  
 

1. Prijedlog Odluke o prestanku mirovanja mandata člana Gradskog vijeća Grada Gospića i 
prestanku obnašanja dužnosti zamjenika člana Gradskog vijeća Grada Gospića; (dopuna 
Dnevnoga reda) 

2. Aktualni sat;(dopuna Dnevnoga reda) 
3. Usvajanje Zapisnika s 33. sjednice Gradskog vijeća Grada Gospića; 
4. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke  o donošenju IV. izmjena i dopuna Urbanističkog plana 

uređenja naselja Gospić – UPU 1; 
Izvjestitelj: ANDRIJANA MILOŠ 

5. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za 
područje Grada Gospića;  
Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 

6. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim 
cestama; 
Izvjestitelj: ANA-MARIJA ŠOLAJA 

7. Razmatranje i usvajanje prijedloga Odluke o davanju prethodne suglasnosti na: 
              - prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole dr. Jure Turića, 
              - prijedlog Statuta Osnovne škole dr. Ante Starčević Pazarište Klanac, 
              - prijedlog Statuta Osnovne škole dr. Franje Tuđmana Lički Osik 

Izvjestitelj: IVANA KALEB ASIĆ 
 

Jednoglasno s 11 glasova „za“ usvojen je predloženi (dopunjen) Dnevni red. 

Ad – 1 
Prijedlog Odluke o prestanku mirovanja mandata člana Gradskog vijeća Grada Gospića i prestanku 

obnašanja dužnosti zamjenika člana Gradskog vijeća Grada Gospića; 
 

ANA-MARIJA ZDUNIĆ – obrazložila je predmetnu točku Dnevnoga reda te opetovano istaknula da je 
zaprimila obavijest Karla Starčevića, izabranog s kandidacijske liste HSP, o prestanku  mirovanja mandata, 
a na temelju članka 79. stavka 8. Zakona o lokalnim izborima. Sukladno odredbama Statuta i Poslovnika 
Gradskog vijeća Grada Gospića, podnesenu obavijest je trebalo razmotriti te sastaviti i utvrditi Izvješće 
Mandatno povjerenstvo, međutim do toga nije došlo. 
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Prema postojećoj dokumentaciji uz pomoć stručnih službi Grada u čijem djelokrugu rada su poslovi 
Gradonačelnika i Gradskog vijeća, utvrđeno je sljedeće: Karlo Starčević na lokalnim izborima za članove 
predstavničkih tijela jedinica lokalne i područne (regionalne) samouprave, održanim dana 16. svibnja 2021. 
godine izabran je za člana Gradskog vijeća Grada Gospića te je 04.  lipnja 2021. godine obavijestio Tajništvo 
Grada Gospića o mirovanju mandata, po sili zakona, iz razloga što će obavljati dužnost gradonačelnika 
Grada Gospića, koja je na temelju članka 78. stavka 2. i članka 89. stavka 1. Zakona o lokalnim izborima 
nespojiva s dužnosti člana Gradskog vijeća. Sukladno tome na konstituirajućoj sjednici Gradskog vijeća 
održanoj dana 15. lipnja 2021. godine, Gradsko vijeće prihvatilo je Izvješće Mandatnog povjerenstva o 
provedenim izborima 16. svibnja 2021. godine za članove Gradskog vijeća Grada Gospića te je u skladu s 
odredbama Zakona utvrđen početak mirovanja mandata člana Gradskog vijeća Karla Starčevića, te početak 
obnašanja mandata njegovog zamjenika Josipa Šabana.  
Rješenjem Vlade Republike Hrvatske o razrješenju gradonačelnika Grada Gospića i njegove 
zamjenice, Karlo Starčević je s danom 29. ožujka 2024. godine razriješen dužnosti gradonačelnika 
Grada Gospića.  
 Dopisom zaprimljenim 12. travnja 2024. godine., Karlo Starčević izvijestio je predsjednicu 
Gradskog vijeće Grada Gospića o prestanku mirovanja mandata i namjeri da nastavi obnašati 
dužnost člana Gradskog vijeća. 
Odredbom članka 79. stavka 5. Zakona propisano je da po prestanku obnašanja nespojive dužnosti 
član predstavničkog tijela nastavlja s obnašanjem dužnosti na temelju prestanka mirovanja 
mandata, ako podnese pisani zahtjev predsjedniku predstavničkog tijela. Pisani zahtjev dužan je 
podnijeti u roku od 8 dana od prestanka obnašanja nespojive dužnosti, a mirovanje mandata prestat 
će osmog dana od dana podnošenja pisanog zahtjeva. Odredbom stavka 6. istog članka propisano 
je ako član predstavničkog tijela po prestanku obnašanja nespojive dužnosti ne podnese pisani 
zahtjev, smatrat će se da mu mandat miruje iz osobnih razloga. S obzirom na to da Karlo Starčević 
po prestanku obnašanja nespojive dužnosti nije podnio zahtjev za prestanak mirovanja mandata i 
nastavak obnašanja dužnosti, u roku propisanom odredbom članka 79. stavka 5. Zakona, utvrđeno 
je da istom u trenutku podnošenja zahtjeva za prestanak mirovanja mandata prema odredbi članka 
79. stavka 6. Zakona, mandat miruje iz osobnih razloga. 
Stoga je utvrđeno da su na osnovu  navedenog, nastupili uvjeti iz članka 79. stavka 8.  Zakona, za 
prestanak mirovanja mandata člana Gradskog vijeća iz osobnih razloga, Karla Starčevića, s danom 
20. travnja 2024. godine. Isto tako utvrđen je prestanak obnašanja dužnosti zamjenika člana 
Gradskog vijeća Grada Gospića, Josipa Šabana,  s danom 20. travnja 2024. godine. 
Također je istaknula da se o navedenom donosi odluka o kojoj se ne glasuje već se s istom 
konstatira postojanje tog prava odnosno istom se determinira prestanak mirovanja mandata i 
prestanak obnašanja dužnosti zamjenika člana Gradskog vijeća. 
 

Nakon obrazloženja predsjednice Gradskog vijeća o aktivnostima koje su prethodile predlaganju 
predmetne Odluke te zakonskim odredbama iz kojih proizlazi predložena Odluka, donesena je ODLUKA O 
PRESTANKU MIROVANJA MANDATA ČLANA GRADSKOG VIJEĆA GRADA GOSPIĆA I 
PRESTANKU OBNAŠANJA DUŽNOSTI ZAMJENIKA ČLANA GRADSKOG VIJEĆA GRADA GOSPIĆA, 
o kojoj nije glasovano.  

Nakon verificiranja navedene Odluke uslijedilo je polaganje Prisege člana Gradskog vijeća Grada 
Gospića, Karla Starčevića. 

 
Ad – 2  Aktualni sat 
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Za postavljanje pitanja prijavili su se vijećnici M. Vrkljan Radošević, I. Kovačević i V. Štimac. 
 
1. MIRJANA VRKLJAN RADOŠEVIĆ – pita zbog čega je park Jasikovac zapušten, tko je odgovoran, te 
zbog čega se ne postave kamere da se može vidjeti tko uništava taj prostor? Također pita kad Grad planira 
krenuti s projektom „Zaželi“? 
 
 IVANA KALEB ASIĆ – vezano za pitanje parka Jasikovac odgovara da će se odgovor dostaviti pisanim 
putem iz drugog upravnog odjela, s obzirom na to da odjel za samoupravu i upravu nije nadležan za park 
Jasikovac. 
Što se tiče projekta „Zaželi“ Grad, odnosno povjerenik je prije par dana potpisao ugovor, a ono što slijedi 
je raspisivanje javnog natječaja za voditelja projekta, a potom i javni poziv za korisnike, te će se isto 
realizirati u svibnju.      
 
2. IVICA KOVAČEVIĆ – navodi da će se idući vikend tj. 05. 05. o.g. u gradu održati svjetska Utrka mira. 
Stoga pita hoće li se to održati, zašto u svezi toga ništa nije najavljeno i prezentirano? Radi se o svjetskom 
događaju koji prolazi kroz naš grad i koji su podržali mnogi svjetski velikani te se pita zašto to nigdje nije 
najavljeno? 
Drugo pitanje postavlja vezano za događaj koji će se održati 04. 05. - Susret katoličke mladeži za vrijeme 
kojeg će grad biti prometno reguliran te stoga  pita zbog čega to, također, nije nigdje objašnjeno i najavljeno? 
 
IVANA KALEB ASIĆ – odgovara vezano za prvo pitanje da se Gradu koliko joj je poznato  nije nitko javio 
po pitanju Utrke mira, svakako ako netko to zatraži Grad će sudjelovati. 
Što se tiče regulacije prometa odgovara da je za sve što je zatraženo Grad imao svog predstavnika u 
koordinacijskom timu vezanom za taj događaj. Promet će se vjerojatno regulirati prema zahtjevima i kad 
dođe vrijeme za to isto će biti objavljeno na mrežnim stranicama Grada.  
 
ANDRIJANA MILOŠ – dodaje vezano za regulaciju prometa tijekom održavanja susreta hrvatske katoličke 
mladeži da je Grad u suradnji s Biskupijom i dr. akterima održao niz koordinacija. Međutim zbog ružnog 
vremena još uvijek nije točno određeno mjesto okupljanja i održavanja i radi toga se čeka konačna odluka 
koja će svakako biti objavljena.  
 
3. VELIMIR ŠTIMAC – pita u kojoj fazi je projekt PRŠI? Drugo pitanje postavlja vezano za poučne staze 
tj. zbog čega su iste i dalje neuredne te navodi da pri tom misli na Ćukinov put i Derale. 
 
IVANA KALEB ASIĆ - odgovara da će se u svibnju održati tematska sjednica vezana za projekt PRŠI. Što 
se tiče drugog pitanja koje je u nadležnosti komunalnog odjela dostavit će se pisani odgovor.    

 
Ad – 3 
Bez primjedbi, jednoglasno s 11 glasova „za” usvojen je: 
* ZAPISNIK S 33. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA GRADA GOSPIĆA; 

 
Ad – 4 

      Prijedlog Odluke  o donošenju IV. izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja naselja Gospić  
– UPU 1 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića (Povjerenik Vlade RH za obavljanje poslova iz  
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nadležnosti gradonačelnika Grada Gospića) 
  

Bez rasprave, jednoglasno s 11 glasova „za” usvojena je ODLUKA  O DONOŠENJU IV.  
IZMJENA I DOPUNA URBANISTIČKOG PLANA UREĐENJA NASELJA GOSPIĆ – UPU 1. 
 
 Ad – 5 

Prijedlog Odluke o donošenju Procjene rizika od velikih nesreća za područje Grada Gospića  
Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića (Povjerenik Vlade RH za obavljanje poslova iz  
nadležnosti gradonačelnika Grada Gospića) 

 
ALEN ZORIĆ – navodi da je predmetna procjena detaljno napravljena te da je sve detaljno objašnjeno, 
međutim za neke je stvari potrebno reagirati i naglasiti ih. Smatra da trenutno predložena procjena može 
proći ovakva kakva je, međutim obveza je da se ista donosi svake dvije godine, ali bi bilo poželjno i češće. 
Kao primjer navodi imenovanje načelnika Stožera civilne zaštite u osobi direktora Komunalca Gospić d.o.o. 
Naime, to  je osoba imenovana odlukom Gradonačelnika, međutim smatra da je načelnik svakako bitna 
osoba, međutim isto se imenuje po difoltu i smatra da to nisu reference za imenovanje šefa civilne zaštite.  
Nadalje navodi da Procjena rizika obuhvaća sljedeće rizike: potresi, poplave, snijeg, led, ekstremne 
temperature i epidemije i pandemije. Međutim osobno smatra da ne bi bilo loše da budućom procjenom 
budu obuhvaćene i velike katastrofe i nesreće izazvane nesrećama u prometu (cestovni i željeznički promet). 
U procjeni su objašnjeni geografski pokazatelj kakva je pozicija grada Gospića u odnosu na centralni položaj 
RH-a pa i cijele regije kojom prolaze osim državnih, regionalnih cesta, autoput i željeznički promet a pri 
tom svakako je bitno naglasiti veliku važnost i ulogu prometa opasnih tvari koji prolazi kroz našu županiju 
i naš grad.  
Procjenom Ličko-senjske županije je objašnjeno da su operativne snage dostatne u slučaju takvog incidenta 
kao i mjere odgovora. Navedeno Grad Gospić nije obuhvatio ovom Procjenom. Naime, na neki izvanredni 
događaj se može odgovoriti reaktivno, ali se može odgovoriti i proaktivno. Naše postojeće snage svakako 
će na takve incidente odgovarati reaktivno, međutim bilo bi dobro razmišljati unaprijed i operativne snage 
pripremiti tako da za to imaju obuku, opremu i da tom tada mogu pristupiti kvalitetno. Stoga smatra da bi 
to u nekoj budućoj prilici svakako trebalo dodati.  
Također smatra da bi ovdje trebalo dodati i procjenu ugroze od olujnog i orkanskog nevremena i jakog 
vjetra.  
Predmetnom Procjenom je to i objašnjeno, te ovim putem pohvaljuje kako je ista detaljno napravljena, 
međutim ipak ima nekih propusta. Naime, Vlada RH 07.04. 2020. g. donesla Strategiju prilagodbe 
klimatskim promjenama u RH do 2040. g. navodeći kako klimatske promjene predstavljaju jedan od 
najvećih prijetnji današnjem društvu. Svjedoci smo toga da malo jači vjetar digne npr. krov sa škole i dr. 
objekata te je prijetnja kad će se dogoditi neka nesreća s ozljedom ili ne daj Bože sa smrtnim ishodom. Stoga 
smatra da bi i ovakve opasnosti trebalo dodati u Procjenu.  
Također navodi da kod opisa zdravstvenih ustanova kod Opće bolnice Gospić, navedeno da ista ima šest 
odjela međutim nije naveden odjel laboratorija i odjel dijagnostike koji ima šest ambulanti koje nisu 
pobrojane niti pod ambulantama. Zdravstvene ustanove su ako dođe do neke nesreće na prvoj crti. Opća 
bolnica ima vrhunsku dijagnostiku koja može pružiti veliku potporu u velikim nesrećama i katastrofama, 
međutim ne može ako dođe do prekida električne energije.  Agregatni sustav koji bolnica ima je značajan 
ali ne pokriva odjel dijagnostike. To znači ako dođe do neke velike nesreće i katastrofe s prekidom el. 
energije u funkciji ne može biti CT i svi pacijenti u tom slučaju moraju ići za Zadar, Rijeku ili dalje. 
Navedeno nije niti jednim scenarijem predviđeno i obuhvaćeno, a bolnica Gospić svakako je jedan od 
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objekata kritične infrastrukture. Sve navedeno navodi kao prijedlog što bi možda koordinatori i skupina za 
izradu trebali proći.  
 
IVANA KALEB ASIĆ – zahvaljuje na iznesenim sugestijama, a vezano za imenovanje načelnika stožera 
navodi da je isto u nadležnosti gradonačelnika i na neki način ovisi i o subjektivnoj procjeni i nešto je na 
što se nema utjecaja. Što se tiče drugih prijedloga, moli s obzirom na to da se radi o konstruktivnim 
prijedlozima da bi bilo dobro da se isti iznesu tijekom javnog savjetovanja. Naime, predmetni prijedlog je 
mjesec dana bio na javnom 
 savjetovanju (od 21.02. – 22.03.2024. godine) gdje su se mogle pisanim putem predložiti sugestije i 
prijedlozi koji bi potom bili preneseni stručnom izrađivaču i koji bi najvjerojatnije bili ugrađeni u predmetni 
dokument, a pogotovo jer se radi o vrijednim sugestijama. Svakako bi bilo poželjno da se reagira za vrijeme 
javnog savjetovanja.    
 
SLAVEN STILINOVIĆ – dodaje da će se svakako preslušati zapisnik i izneseno, te će se vidjeti što se može 
iskoristiti te razgovarati s izrađivačem o mogućnosti naknadne implementacije. 
Također dodaje da se kod izrade ovakvih studija koriste podaci koji su dostupni na mrežnim stranicama 
pojedinih institucija i kao takvi se koriste. Često se  dogodi da podaci nisu ažurirani i vjerojatno su  na takav 
način prikupljeni i podaci vezani za Opću bolnicu.  
 
ALEN ZORIĆ – dodaje da je Procjena ugroza od velikih nesreća i katastrofa vrlo važan dokument te smatra 
da isti treba usvojiti ovakav kakav je. Iznesene crtice, moli da se shvate kao prijedlog. Procjene je rađena 
na temelju važećeg Pravilnika i treba biti izrađen do kraja ožujka, s čim se malo kasni. Navedeno je prijedlog 
u svjetlu najnovijih događanja. 
 
 Nakon provedene rasprave, jednoglasno s 11 glasova „za” usvojena je ODLUKA O 
DONOŠENJU PROCJENE RIZIKA OD VELIKIH NESREĆA ZA PODRUČJE GRADA GOSPIĆA. 
 
 Ad – 6 

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o nerazvrstanim cestama 
Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića (Povjerenik Vlade RH za obavljanje poslova iz  
nadležnosti gradonačelnika Grada Gospića) 
 
 Vezano za predmetnu točku, s obzirom na to da sjednici nije nazočna privremena pročelnica iz 

čijeg djelokruga rada je predmetna točka Dnevnoga reda, Josip Brozičević je istaknuo da se radi o Odluci 
tehničke naravi. Naime, radi se o prometnicama koje se održavaju već niz godina te je iste potrebno uvrstiti 
u Odluku o nerazvrstanim cestama. 

 
VELIMIR ŠTIMAC – tijekom rasprave o predmetnoj točki dnevnoga reda istaknuo je da istu treba 

obrazložiti privremena pročelnica  te da kao gradski vijećnik očekuje da se ista pojavi i obrazloži predmetnu 
Odluku.  
 

SLAVEN STILINOVIĆ – dodaje da se definitivno radi o tehničkoj Odluci. Naime, ove prometnice 
jesu u internim registrima te se iste održavaju od strane Grada, te da je prometnice ili dijelove tih prometnica 
službeno potrebnom uvrstiti i u Odluku o nerazvrstanim cestama. 
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Nakon kraće provedene rasprave, s 9 glasova “za” i 1 glasom “protiv” usvojena je ODLUKA  

O IZMJENAMA I DOPUNAMA ODLUKE O NERAZVRSTANIM CESTAMA. 
 

 Ad – 7 
Prijedlog Odluke o davanju prethodne suglasnosti na: 

              - prijedlog Odluke o II. izmjenama i dopunama Statuta Osnovne škole dr. Jure Turića, 
              - prijedlog Statuta Osnovne škole dr. Ante Starčević Pazarište Klanac, 
              - prijedlog Statuta Osnovne škole dr. Franje Tuđmana Lički Osik 

Predlagatelj: Gradonačelnik Grada Gospića (Povjerenik Vlade RH za obavljanje poslova iz  
nadležnosti gradonačelnika Grada Gospića) 

  
 Bez rasprave, jdnoglasno s 10 glasova „za” usvojene su:  

• ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG ODLUKE O II. 
IZMJENAMA I DOPUNAMA STATUTA OSNOVNE ŠKOLE DR. JURE TURIĆA 

• ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG STATUTA OSNOVNE 
ŠKOLE DR. ANTE STARČEVIĆ PAZARIŠTE KLANAC 

• ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG STATUTA OSNOVNE 
ŠKOLE DR. FRANJE TUĐMANA LIČKI OSIK. 
 

KLASA: 024-01/24-01/3 
URBROJ: 2125-1-01-24-02 

Sjednica završila s radom u 10.55 sati. 
 

 
 

  ZAPISNIČAR                  PREDSJEDNICA GRADSKOG VIJEĆA 
                                                                                                                       GRADA GOSPIĆA                                   
Mandica Ratković, v.r.             Ana-Marija Zdunić, mag.iur., v.r. 
  


